
 

 

Schriftelijke vragen ex art. 40 van het Reglement van orde 

gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college van Burgemeester 

en Wethouders 

Onderwerp  : Annulering asbestverbod 

Datum  : 4 juni 2019 

 

Geacht College, 

Gisteravond heeft de eerste kamer het voorstel verworpen voor een 

asbestwet. Dit omdat de financiële kaders te omvangrijk zouden worden 

voor zowel particulieren als bedrijven als de overheid zelf. 

De VVD is niet voor het gebruik van asbest maar vinden de heksenjacht 

op asbestdaken te snel en veel te ver voeren. Daarom zijn wij dan ook 

blij dat dit wetsvoorstel het niet heeft gehaald in de eerste kamer en dus 

niet door gaat. Dat brengt ons tot de volgende vragen.  

1) Heeft dit ook consequenties voor de begroting van de gemeente 

Twenterand?  

2) In hoeverre zijn er potjes gereserveerd of begroot die verband 

houden met sanering van asbest en stimuleringsregelingen 

hiervan? 

3) Kunnen we hier alvast rekening mee houden bij de kadernota? 

 

Namens VVD Twenterand, 

 

Erik Kobes 


